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Efter en del diskussioner fram och tillbaka i lokaltidningen står det nu klart att Karlsborg fått sitt andra 
asylboende. Förra gången detta inträffade, vilket var 2003, så var dåvarande kommunalrådet Peter lindroth 
mycket kritisk till att ingen information lämnats från migrationsverket till kommunen . 

Med an ledn ing av ovanstående har jag följande frågor till AllmMhetens frågestund: 
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• På vilket sätt har kommunen medverkat i diskussionen/etableringen av asyl boendet på Hotell 
Wettern ? Om man nu medverkat överhuvud taget. 

• Varför har ingen information/diskussion skett med kommunens invånare? Ett asyl boende med 160 
personer lär påverka en kommun av Karlsborgs storlek en hel del och all påverkan är inte av godo. 

• I en tidningsartikel den 18/10 säger Kjell Sjölund att "man har en beredskap", bia för att ta emot 50-60 
skolbarn . Innebär "Beredskap" att särskilda resurser finns avsatta för vård, skola , omsorg med 
anledning av denna etablering ? 

• Jag har uppfattat att de flesta som ska komma till det nya asylboendet ar Syrianer. Man har upptäckt 
poliosmitta i Damaskus i Syrien . Myndigheterna har där startat en vaccinationskampanj. Vilka åtgärder 
vidtar svenska myndigheter med anledning av detta? 

• Kommer kommunen att uppbära någon form av ersättning för de 160 personer som bor på Hotell 
Wettern ? 
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